
Referat fra afdelingsmøde d. 6. februar 2025

15 husstande var repræsenteret.

Punkt 1: Velkomst
Evan bød velkommen.

Punkt 2: Valg af dirigent
Claus Leizner valgt som dirigent.

Punkt 3: Valg af stemmeudvalg
Claus Leizner, Karin Ahlman Jensen og Lene Hansen valgt til stemmudvalg.

Punkt 4: Parkeringskontrol
Forslag om at få parkeringskontrol på afdelingens område vedtaget med 28 stemmer for og 2 imod. 
Forslaget er sendt til gennemgang i administrationens juridiske afdeling.

Punkt 5: Opsætning af skærm i selskabslokalet
Forslaget blev med 12 stemmer for og 18 imod ikke vedtaget.

Punkt 6: Valg til bestyrelsen
Karsten Knuden valgt for 1,5 år.
Ingen valgt for 0,5 år.
Ingen suppleanter valgt.

Punkt 7: Eventuelt
Hvorfor står der salt i nogle opgange?

– Varmemesteren har villet sikre sig i tilfælde af at firmaet ikke var ude hurtigt nok.

Hvorfor starter mødet kl.17 og ikke kl. 19 som i gamle dage?
– Boligselskabet har forsøgt sig med at afholde mødet kl. 17 for at se om det kunne give større

fremmøde, hvilket det generelt har.

Hvorfor står der stadig juletræer i afdelingen som ikke er kørt til genbrug?
– Der vil blive taget kontakt til varmemesteren omkring dette.

En vaskemaskine virker ikke, bliver den repareret eller udskiftet?
– Der er sparet midler op til investering i nyt vaskeri i budgetåret 2025/2026, som starter d. 1 

maj 2025.

Referent: Rune Christensen


